

《单词百科:minimization是什么意思?minimization怎么发音?minimization的解释和用法》

英语单词minimization是什么意思?minimization怎么读?minimization怎么发音?简答网为您整理了minimization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



minimization怎么读

minimization的读音:[, m ɪ n ɪ m a ɪ 'ze ɪ ʃ n]

minimization的意思

1、n.最小限度, 最低额, 轻视;化为最小值;求最小值;极小化;

minimization的相关词组

1、bounded minimization 有界最小化;

minimization的近义词

- 1、**diminution** n.减小, 减少, 缩减;
- 2、**minimisation** n.极小化 (求最小值, 最简化) ;

minimization的反义词

- 1、**maximization** n.最大化, 极大值化;

minimization的双语例句

- 1、Therefore, on the complex plane, robust stability can be formulated by minimization of pseudospectra abscissa.

于是在复平面上,
鲁棒稳定性问题就转化为伪谱横坐标(伪谱最右端的横坐标值)最小的优化问题.

- 2、Then we effectively implement energy minimization by graph cuts, obtain dense disparity map of stereo image.

通过网络图最小截割的方法优化该能量函数, 快速得到了立体图像对的密集视差图.

- 3、The requirement of minimization for the Dewar is increasing in the development of astronomical technique.

随着天文实测的发展,对小型化杜瓦出现了一定需求.

- 4、Therefore, the objective of public risk management should be minimization, not elimination, of risk-related costs.

因此, 公共风险管理的目标应该是尽量减少与风险相关的代价, 而不是彻底消除.

- 5、Finally, the methods of minimization and purification for PAHs are mentioned.

最后给出了多环芳烃减量化方法和净化措施.

- 6、A new dynamic heuristic binary decision diagram (BDD) minimization algorithm is proposed.

提出了一种新的动态启发式二叉判定图 (BDD) 最小化算法.

7、The water pinch technology for wastewater minimization has been successfully applied in many plants.

水窄点技术用于废水量最小化的研究已成功地用于多座工厂.

8、This is typically an energy minimization problem.

这是典型的能量最小化问题.

9、The Filled Function Method is an approach for solving unconstrained global minimization problem.

填充函数是一种解无约束全局极小化问题的方法,这种方法的关键是构造填充函数.

10、VC Theory for Regression and Structural Risk Minimization.

Vapnik-Chervonenkis回归 理论和最小化结构风险原理.

11、Incentives for cost minimization are increased, and costs become more transparent.

对降低成本的刺激被增加了,成本变得更为透明.

12、New optimization method solving minimization of maximum value problems is proposed.

提出了解决最大值的最小化问题有效的优化程序算法.

13、In the premise of efficiency, and strive for the transportation cost minimization.

在保证效率的前提下,努力追求运输成本的最小化.

14、Method: Pharmacoeconomics cost minimization analysis was used.

方法: 药物经济学最小成本分析法.

15、Magnification (Minimization): refers to the tendency to exaggerate (undervalue) the importance of a negative (positive) event.

[跨大 (缩小)]: 即指倾向跨大负面或 缩小 正面事情的重要性.

以上是简答网为您整理的minimization怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于minimization的用法、minimization的释义、minimization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/minimization>

